
 

 Referat af bestyrelsesmøde 11. november 2024 

 
Tilstedeværende Jane, Jon, Steffen (referent) og Torsten 

 
Status på vejprojektet De sidste mangler i vejprojektet er følgende: 

 
- Ventilkeglerne Afsluttet. 
- Opmaling af parkeringsbåse. Afsluttet. 
- Ramper ved overkørsler. Afsluttet 
- Betaling fra Birkevang. Birkevang har betalt deres andel. 
- Udskiftning af fortovsfliser. Der er skiftet fliser på Toftagervej. Resten af 

fliserne må næste generalforsamling tage stilling til. 
- Opdateret tegning over det udførte arbejde er eneste udestående, som 

bliver lagt på hjemmesiden når vi har fået den fra KK. 
- Ærtebjergvej 12-14 – Der har været nogle henvendelser omkring 

”vandpytter” ind mod Birkevang ud for de pågældende adresser. Det er 
blevet gennemgået ekstra og konklusionen er, at det er lavet som designet 
og holder sig inden for tolerancerne, som gælder. 
 

Der bliver sendt info ud om afslutningen på fælles mail snarest og samme besked 
bliver lagt på Facebook gruppen.  
 

Snerydning Der er lavet aftale om at der kun forekommer saltning i december, januar og februar. 
Hofor lukker bedene af i de måneder.  
I andre måneder bliver der ikke saltet, da vi satser på at det ikke bliver nødvendigt. I 
ekstreme tilfælde kan vi få lukket af noget før eller holde lukket i længere tid. 
 

Økonomistatus Budgettet holder stadig.  
 
Der mangler fortsat enkelte betalinger af kontingent. Hvis ikke de sidste betalinger er 
sket i november er vi nødt til at tage yderligere skridt. 
 
Bestyrelsen søger dialog en sidste gang for at løse problemstillingen.   
 
 

Havedag Den 28. september fik vi luet ud ved de nye hække og gravet den japanske pileurt op. 
 

Eventuelt Det er vigtigt, at vi holder vendepladserne frie, så der kan vendes på dem. Det glæder 
derfor om at lade være med at parkere sin bil der og fjerne sine skraldespande. 
Begge dele skal holdes på egen matrikel.  

Næste møde 3. februar kl 20 hos Torsten 
 


